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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 7/2014  § 101-114 
 

Tid: Tisdagen den 21 oktober  kl. 17.30–17.38 

Plats: Stadshuset, drätselnämndens sessionssal 

 

 

Justerat : 2014-10-23 
 

Emilia Bjuggren Erik Odenlid 

  sekreterare 

 

Billy Östh (M) 

 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S)  ordförande 

Billy Östh (M) 

Petra Holda (M)   

Daniele Fava (FP) 

Fredric Ericsson (C)     

Jennie Hansson Åkerlind (S) 

  

Ersättare: 
Carl Rönnow (M) Tjänstgörande ersättare för (M)   

Bo Sundin (M) Tjänstgörande ersättare för (M)     

Anna Rosén (FP) 

Leif Kroon (KD) 

Celal Altun (S)  Tjänstgörande ersättare  

Fredrik Ståhl (S) Tjänstgörande ersättare för (V) 

Marie Åberg (S) 

Axel Nekham (MP) Tjänstgörande ersättare för (MP) 
 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 
 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart 

Öström administrativ assistent. 
 

Förhindrade att närvara 
Jari Visshed (S) ledamot 

Mehdi Oguzsoy (V) ledamot 

Emil Johansson (S) ersättare 

Andreas Berglöf (M) ersättare 

Gulan Avci (FP) ersättare 
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§ 105 
Övriga anmälningsärenden 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälan läggs till handlingarna.  

 

 

Anmälan gjordes av: 

 

1 Slutredovisning av anlagda konstgräsfotbollsplaner på Aspuddens IP, Bromstens IP, Nälsta 

BP, Sturebyskolans BP, Sätra BP och Årstagårdens BP, dnr 412-930-2014. 

 

Särskilt uttalande 
Emilia Bjuggren m.fl. (S) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

Stockholm är en stad som växer och kommer göra så under lång tid framöver. Invånare ställer 

krav på att vi bygger fler bostäder, men också på att vi skapar fler idrottsytor. Det är därför 

glädjande att staden har agerat skyndsamt så att de sex konstgräsplanerna har kunnat anläggas 

utan större förseningar och varit effektiv i sin upphandling vilket varit gynnsamt på kostnads-

sidan. Stockholmarna har fått fler konstgräsplaner för skattepengarna. 

 

Det är dock beklagligt att dialogen med föreningslivet brustit i samband med anläggandet av 

konstgräsplan på Årstagården, som har ett stort och aktivt föreningsliv och där 

konstgräsplanen 

 

 

är mycket efterlängtad för att utveckla just breddidrotten. I rapporten kan vi utläsa att det i 

projektet har ingått smärre markjusteringar för anpassning till den nya konstgräsplanen samt 

en  

del asfalteringsarbeten, i det här fallet en befintlig idrottsyta som hittills använts till en 5-man-

naplan. 

 

Eventuell idrottsyta som tas i anspråk för andra ändamål i staden ska markkompenseras, i det 

här fallet skulle t.ex. intilliggande parkmark mot banvall kunna utgöra sådan mark. Då hade  

man kunnat få till stånd en fullstor konstgräsplan för breddidrott och seriespel, istället som nu 

blev fallet – att en befintlig idrottsyta togs i anspråk för anläggande av parkeringsplats. Samti-

digt har den nya anlagda konstgräsplanen fått för små mått och kommer därmed inte räcka till 

för de behov som redan idag finns i området. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Billy Östh m.fl. (M), Daniele Fava (FP) och Fredric Ericson (C) lämnar ett särskilt uttalande 

enligt följande: 
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Det är glädjande att se att de aktuella projekten gått under budget och att kostnaderna för att 

anlägga konstgräs minskar. Att pressa kostnaderna för att kunna bygga fler 

idrottsanläggningar för pengarna har de senaste åren varit en viktig fråga för alliansen. Genom 

en ökad konkurrens på konstgräsmarknaden samt genom att upphandla fler anläggningar 

samtidigt har det nu visat sig att det är möjligt att minska investeringskostnaderna utan att 

kompromissa på breddidrottens funktionskrav. Vi hoppas att berörda förvaltningar samt den 

nya majoriteten fortsätter med det arbetet för att i slutänden kunna erbjuda stockholmarna än 

bättre idrottsförutsättningar i Stockholm.  

 

Ersättaryttrande 
Leif Kroon (KD) instämmer i Billy Ösths m.fl. (M), Daniele Favas (FP) och Fredric Ericsons 

(C) gemensamma särskilda uttalande. 

 
 

 

 

 
 
 
   Vid protokollet     Erik Odenlid 

           Nämndsekreterare 

            
 


